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Zgłoszenie interpelacji ws. posadowionych obok siebie siedmiu latarni wzdłuż ulicy Zamlynie 

- zadanie z Budżetu Obywatelsldego 

mieszkańcy domów przy ulicach Zamłynie, Młyńska, Gołębia, Mączna długo już oczekują 

remontu ulic, kanalizacji, ale przede wszystkim budowy oświetlenia. Okolica jest bardzo 

niebezpieczna, szczególnie w tym jesienno-zimowym okresie, kiedy robi się na zewnątrz szybko 

ciemno. W tym roku, zgodnie z wolą mieszkańców wyrażoną w czasie głosowania w ramach 

Budżetu Obywatelskiego w 2019 r., zbudowano siedem latarni wzdłuż ulicy Zamłynie. Mieszkańcy 

jednak są niezadowoleni z uwagi na fakt, że latarnie zostały posadowione obok siebie, na bardzo 

krótkim, ok. 125 metrowym odcinku, Co za tym idzie - niewiele poprawiają bezpieczeństwo w tym 

rejonie. 

I, Dlaczego siedem latarni postawionych na ul. Zamłynie stanęło obok siebie? 

2. Czy nie było możliwości zrobienia latarni - póki co - co 50 albo 75 albo 100 metrów, tak, 

by objąć jakimkolwiek światłem dłuższą część ulicy, tj. tak, jak oczekiwali tego 

mieszkańcy? 

3. Jaki te1min i jaki zakres wspomnianych wcześniej ulic będzie remontowany w najbliższych 

trzech latach? Jakie środki zostały zabezpieczone na to zadanie w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej? 


